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Z Á P I S  č .  P  –  0 1  / 2 0 2 3  
ze zasedání PREZIDIA ČSS, z.s. (P ČSS) konaného dne 17. 1. 2023  

 
Přítomni: I. Hermel, P. Bittner, J. Priščák, K. Frantalová, M. Tenk, P. Černoch, J. Fidler 
S hlasem poradním: R. Vrtišková, J. Zámyslická, L. Veverková, M. Havlík,  
Hosté: Lidinský, Král 
 
Jednání Prezidia bylo zahájeno v 10 h. 
 
PROGRAM:    
1)    Přivítání, představení nového člena - pana Prisčáka; 
2)    Zahájení, schválení programu jednání Presidia 1/2023; 
3)    Odsouhlasení hosta pana Lidinského; 
4)    Kontrola zápisu minulého zasedání; 
5)    Provozní informace ohledně stavu financí a dotací; 
6)    Informace - střelnice Soběšice; 
7)    Různé. 
 
1. Přivítání, představení nového člena - pana Prisčáka  
  Pan Priščák byl zvolen členem Prezidia ČSS, z.s. jako řádný náhradník zvolený na 12. Sjezdu 
ČSS, z.s. 
 
2. Zahájení, schválení programu jednání Presidia 1/2023 
Hlasování o schválení programu zasedání Prezidia 1/2023: 
Pro: 7, proti, 0, zdrželi se: 0. 
 
3. Odsouhlasení hosta pana Lidinského  
Hlasování o schválení účasti pana Lidinského na zasedání: 
Pro: 7, proti: 0, zdrželi se: 0. 
  Pan Lidinský byl panem Hermelem pozván k jednání Prezidia za účelem podání informací 
ohledně střelnice v Soběšicích. Byl pověřen ke všem jednání s předsedou JMKS týkající se 
střelnice Soběšice.  
  ČSS podal žádost o dotaci u města Brna na provoz RSCM Brno. 
 
4. Kontrola zápisu P 06/2022  
  Prezidium schválilo prozatímní neproplacení nejasných faktur Ing. Procházkové do 
vyjasnění. 
Paní Vrtišková upozornila na absenci originálu smlouvy s firmou Ekuna, zastupované Ing. 
Procházkovou. 
  Prezidium schvalovalo odměny za sportovní výsledky za rok 2022. Schválilo nevyplacení 
odměn panu Streitovi. Ostatní již byly vyplaceny.  
Pan Hermel navrhl, aby došlo ke změně systému rozdělování odměn za sportovní výsledky. 
 
5. Provozní informace ohledně stavu financí a dotací 

Pan Hermel informoval o podání žádosti o dotaci na činnost svazu pro rok 2023. 
Zatím není jasné kdy a v jaké výši budou finance z dotací NSA vyplaceny.  
  Paní Frantalová poukázala na to, že by všechna RSCM, která poslala požadavky na vybavení, 
měla být informována, zda budou jejich požadavky uspokojeny.  



2 

 

Pan Černoch upozornil na žádost reprezentačních trenérů o průběžném aktuálním stavu 
čerpání financí z ČSS. 
-  Je tedy nutné informovat RSCM o stavu požadovaného nákupu materiálu. 
- Dále vypracovat výstupy čerpání peněz z jednotlivých nákladových středisek – puška, 
pistole, skeet, trap. Zahraniční a domácí cesty. 
  Pan Hermel požádal o názor na potřebu ČSS na přijetí ekonoma. Zůstalo otevřené 
k zamyšlení do příštího zasedání.  
  Paní Vrtišková upozornila, že je třeba revidovat a následně dodržovat spisový řád.  
 
6. Informace - střelnice Soběšice 
  Paní Frantalová shrnula prozatímní skutečnosti týkající se střelnice v Soběšicích. 
  Pan Lidinský zjišťoval aktuální stav věcí na střelnici v Soběšicích, protože smlouva mezi JMKS 
  a ČSS, z.s.  nebyla prodloužena a bylo třeba se rozhodnout jak dál s provozem střelnice.  
  Vzhledem ke změně provozovatele je zastavena veškerá střelba na střelnici v Soběšicích. 
  Komerční střelba na střelnici v Soběšicích bude zrušena do odvolání.  
 
7. Různé 
  Paní Frantalová upozornila na aktuální nutnost vyklizení bývalé pracovny paní Kužvartové 
v Plzni. 
  Pan Hermel informoval o uzavření smlouvy s IT firmou Computer Systems Consulting s.r.o, 
která bude poskytovatelem služeb souvisejících se správou informačních technologií 
a poskytování hostingových služeb pro ČSS, z.s.. 
  Pan Černoch informoval, že momentálně je policií pozastaven provoz na brokové střelnici 
ASS Plzeň Lobzy.  
  Pan Priščák navrhl k zamyšlení, jakým způsobem sehnat sponzory a co jim můžeme 
nabídnout. Dále zdůraznil, že je nutné zlepšit mediální prezentaci svazu. 
  Pan Černoch řekl, že je třeba vyřešit nějaký řád pro přestupy střelců mezi kluby a resorty.  
  Pan Havlík znovu přednesl žádost pana Liptáka na odkup zbraně. 
Hlasování: Pro: 7, proti: 0, zdrželi se: 0. 
  Prezidium se shodlo na potřebě častějšího jednání. Ideálně 1x za 14 dní.   
Příští zasedání se bude konat 31. 1. 2023. 
 
 

Usnesení P - 01/2023: 
01 - Prezidium ČSS, z.s. bere na vědomí zprávy z NSA. 
02 - Prezidium ČSS, z.s. bere na vědomí informace o stavu financí ČSS, z.s. 
03 - Prezidium ČSS, z.s. bere na vědomí informace o stavu jednání ohledně střelnice v 
Soběšicích. 
04 - Prezidium ČSS, z.s. bere na vědomí informace o změně IT firmy. 
05 - Prezidium ČSS, z.s. souhlasí s odkupem zbraně panem Liptákem za symbolickou cenu.  
 
Jednání bylo ukončeno v 15:45h. 
 
 
 
 
V Praze dne 19. 1. 2023        Ivan Hermel 

prezident ČSS, z.s. 
  
Zapsala: J. Zámyslická, tajemnice ČSS, z.s. 


